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az Országgyűlés Elnöke részére

Írásbeli kérdé s

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

Gümölcsfeldolgozó iparunk problémái" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani

Bajnai Gordon nemzeti fejlesztési és gazdasági miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Bizonyíthatók-e azok a panaszok, hogy monopolista összefonódások az okozói annak, hogy it t

Magyarországon a gyümölcsfeldolgozó ipar messze lehetséges potenciálja mögött marad? Mennyiben

csúszik-e ez a iparág a monopólium és oligarchia irányába?

Budapest, 2008 . december 17 .
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